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جنگ محدود یا گسترده؟
هست  سیاست پیشگان  میان  متداول  ضرب المثل  یک 
که می گوید: »هیچ کس از آینده خبر ندارد، اگر چنین بود 
هرگز تلاشی برای تغییر صورت نمی گرفت«.  جنگ »حماس -

 اسرائیل« اکنون صحنه ای آشفته و چند لایه را شکل داده که 
از یک سو پیش بینی قاطع در باره آن مشکل است. از سوی 
دیگر، توجه جهانیان را باردیگر بر ضرورت تغییرات لازم در 
این نقطه از جهان به خود معطوف کرده است. از این رو لازم 
است نخست به تعریفی واقع گرایانه از صحنه پرداخت و دوم؛ 
برای درک روشن آنچه در حال رخداد است از آشفته نگری به 
اوضاع  دوری کرد. این کار تنها وقتی ممکن است که نگاهی 
انطباقی به تغییرات زمانه در صحنه بین المللی و به تبع آن 
منطقه خاورمیانه داشته باشیم. همین جا مرز »ایده آل گرایی« 
و »واقع گرایی« در تحلیل اوضاع برجسته می شود.  جنگ 
کنونی حماس  ـاسرائیل وضعی چند لایه دارد که تأمل در آن 
می تواند تا اندازه ای کمک کند به گمان ها در باره آنچه زمان 
حتی  و  متفاوت  ظاهر  به  اگرچه  لایه ها  است.  آن  آبستن 
متناقض می نمایند اما به  گونه حلقه  های یک زنجیره نه تنها 
برهم تأثیر می گذارند؛ بلکه ممکن است در بزنگاه، سرنوشت 
بررسی  این حال  در  کنند.  تحمیل  اوضاع  بر  را  محتومی 
واقع گرایانه لایه ها اگرچه ممکن است گاه به تلخی برای هریک 
از طرف ها تعبیر شود، اما نادیده گرفتن آنها همراه خواهد بود با 
هزینه های سنگین انسانی و مادی و خسارت هایی که به دلیل 
ایده ال گرایی های انتزاعی دامن گیر همه طرف ها خواهد شد. 

اگر لایه های را به اختصار برشماریم چنین می توان نوشت:
نخست: جنگ کنونی حاصل نمایش توان نظامی از »توازن 
قدرت« میان دو طرف بود که دیر یا زود به نزاع خونین کنونی 
می انجامید. این درحالی بود که هریک از طرف ها به  ضرورت  و  
اهمیت  راه حل هایی  از مسیر تلفیق استراتژی »توازن قدرت« و 

»دیپلماسی فعال« بی توجه و یا کم توجه بودند.

جلال خوش چهره سرمقاله

با  ایران  اسبق  جمهوری  رئیس  محمدخاتمی  سید 
رخ  آنچه  الاقصی« گفت:  عملیات »طوفان  به  اشاره 
داده است حاصل تحقیر، سرکوب و ظلم هائی است 
که اسرائیل در طول این مدت نسبت به مردم فلسطین 

انجام داده است.
حمله  محمدخاتمی  سید  جماران،  گزارش  به 
غافلگیرانه مقاومت فلسطین به اسرائیل را دست آورد 
بزرگی برای مردم فلسطین پس از هفتاد سال دانست و 
آن را نشانه برهم خوردن توازن قوا در منطقه خواند که 
باید به عنوان فرصتی در پیشبرد صلح، حقوق انسانی 

و اخلاق قرار گیرد.
رئیس جمهوری اسبق ایران در جمع مشاوران خود 
در واکنش به عملیات نظامی میان مقاومت و اسرائیل 
گفت: فلسطینیان پس از سالها تحمل تجاوز و زور و 
تحقیرشدگی توانستند کار بزرگی انجام دهند و قدرت 
اشغالگر را غافلگیر کنند و توازن قوا را در منطقه بهم 

بزنند.
سید محمدخاتمی حمله غافلگیرانه مقاومت فلسطین 
به اسرائیل را دست آورد بزرگی برای مردم فلسطین پس 
از هفتاد سال دانست و آن را نشانه برهم خوردن توازن 
قوا در منطقه خواند که باید به عنوان فرصتی در پیشبرد 

صلح، حقوق انسانی و اخلاق قرار گیرد.
جمع  در  گذشته  روز  ایران  اسبق  جمهوری  رئیس 
میان  نظامی  عملیات  به  واکنش  در  خود  مشاوران 
مقاومت و اسرائیل گفت: فلسطینیان پس از سالها 
تحمل تجاوز و زور و تحقیرشدگی توانستند کار بزرگی 
انجام دهند و قدرت اشغالگر را غافلگیر کنند و توازن قوا 

را در منطقه بهم بزنند.
ضربه مهلک طوفان الاقصی به توهم شکست ناپذیری 

اسرائیل به روایت سردار نقدی
وی با بیان اینکه اگرچه در جنگ ٢٢ روزه فلسطینیان 
و ٣٣ روزه جنوب لبنان نشانه های بهم خوردن این 

بزرگی  این  به  آن  وسعت  ولی  شد  دیده  قوا  توازن 
نبود، افزود: دستگاههای تبلیغاتی طرفدار اسرائیل می 
کوشند این دستاورد بزرگ را به بعضی قدرتها و کشورها 
منتسب کنند و قدرت و استقلال فلسطینی ها را نادیده 
بگیرند که اشتباه است. آنچه حاصل شده است تعلق 

به مردم فلسطین دارد.
از بهار  با تأکید بر این که بعد  سیدمحمد خاتمی 
عربی این، مهمترین اتفاقی است که در خاورمیانه رخ 
زیادی  بشر هزینه  تاریخ،  می دهد، گفت: در طول 
پرداخته است تا به این اصل مبارک برسد که تجاوز و 
اشغال منشأ مشروعیت نیست و می بینیم که پس از 
تجاوز آلمان نازی به فرانسه سالها است که از مقاومت 
فرانسوی ها در برابر اشغال و تجاوز ستایش می شود و 

فیلم و آثار فراوان تهیه می گردد.
وی اضافه کرد: سالها است که بسیاری این اصل را 
در مورد اشغال سرزمین فلسطین توسط اسرائیل نادیده 

می گیرند. کشوری با زور و جنایت اشغال می شود و 
جمعیت زیادی از مردم کشته و عده زیادتری به بیرون 
توانیم  نمی  و هیچکس  آواره می شوند. من  و  رانده 
این اصل بزرگ اخلاقی را زیر پا بگذاریم و مشروعیت 

اشغالگر را به رسمیت بشناسیم.
رئیس جمهوری اسبق ایران گفت: من در سخنرانی 
یا طرفداران  یهودیان  از  تعدادی  خود در هاروارد که 
اسرائیل هم در جمع گسترده دانشجویان و استادان 
حضور داشتند، همین اصل و باور را را مطرح کردم که 
زور، تجاوز و اشغال منشأ مشروعیت نیست. البته در 
عمل آنچه باید صورت گیرد خواست و اراده خود مردم 
باید بدست  فلسطین است و سرنوشت هر کشوری 

مردم آن کشور رقم بخورد.
وی تأکید کرد: آنچه ما می گوئیم اینکه بگذاریم همه 
فلسطینیان اعم از یهودی، مسلمان و مسیحی و اعم از 
ساکنان یا آوارگان فلسطینی تصمیم بگیرند و همگان نیز 

به این خواست و تصمیم احترام بگذاریم. پیشنهاد من 
به هنگام تحویل ریاست کنفرانس اسلام در آن زمان 
که امروز سازمان همکاری کشورهای اسلامی خوانده 

می شود، به عنوان سند ثبت شد.
خاتمی گفت: بیش از نیم قرن است که دولتی با 
اشغال سرزمین دیگری بر آنجا مسلط شده و آنچه کرده 
عبارت است از سلاخی مداوم مردم فلسطین در درون 
و آواره کردن آنان و نیز تحقیر دولتهایی که به هر حال 
دچار ملاحظه کاری شده و موضع درستی در قبال آنچه 

جریان دارد نگرفته اند.
وی افزود: بعضی از قدرتها فلسطینی ها را تروریست 
می دانند در حالیکه حتی طبق نظر همین سازمان ملل 

مقاومت در برابر تجاوز و ظلم تروریسم نیست.
آنچه رخ داده است حاصل تحقیر، سرکوب و ظلم 
هائی است که اسرائیل در طول این مدت نسبت به 

مردم فلسطین انجام داده است.

وی اضافه کرد: غرب دارد با دستپاچگی از اسرائیل 
طرفداری بی قید و شرط می کند و فقط برای کشته 
شدگان اسرائیلی ابراز ناراحتی می کند ولی از کشتار و 
جنایت هایی که در غزه انجام می گیرد حرفی نمی زند. 
من از کشته شدن حتی یک نفر بی گناه هم خشنود 
نمی شوم، اما باید دید که متجاوز اصلی کیست و منشأ 

تجاوز کجاست؟
سیدمحمد خاتمی در پایان ضمن تاکید بر ضرورت 
تدبیر سیاسی و توجه به منافع ملی در ایران و پرهیز 
کننده،  تحریک  و  زده  شتاب  های  گیری  موضع  از 
دخالت دادن قطب بندی های سیاسی در موضع گیری 
های خارجی را، هم برای ایرانیان و هم فلسطینیان و 
مسلمانان مضر دانست و اظهار امیدواری کرد آنچه 
اکنون در سرزمینهای اشغالی رخ داده در نهایت به نفع 
مردم مظلوم فلسطین و ملت های منطقه تمام شود و 

شاهد برقراری صلح واقعی در خاورمیانه باشیم.
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چهارمین روز جنگ مقاومت علیه اسرائیل بررسی شد

 در چهارمین روز عملیات »طوفان الاقصی«، رسانه های عبری به از یک مسئول در پنتاگون مدعی 
شدند »نیروهای ویژه آمریکایی وارد اسرائیل شدند و آن ها برای عملیات آزادسازی گروگان ها 

مامور هستند«.
یک مسئول پنتاگون اعلام کرد: ما انجام عملیات ویژه برای آزاد کردن شهروندانمان در غزه را بعید 
نمی دانیم. از سوی دیگر، منابع خبری از حملات شدید مقاومت به عسقلان در پاسخ به حملات 
صهیونیست ها به غیرنظامیان در غزه خبر می دهند. همچنین خبرنگار المیادین گزارش داد، در 
رأس ساعت پنج موشک ها از نوار غزه به سمت عسقلان همانطور که ابوعبیده اعلام کرده بود، 

شلیک شد. رسانه های عبری از کشته شدن چندین تن در پی حمله به عسقلان خبر دادند.
القسام اعلام کرد: ما به حمله به عسقلان ادامه خواهیم داد و اگر اشغالگر کوچاندن غیرنظامیان ما 
را متوقف نکند، ما درصدد کوچاندن ساکنان شهر دیگری در اراضی اشغالی برمی آییم. خبرنگار 

الجزیره نیز از چهارمین موشک باران علیه عسقلان خبر داد.
آژیرهای خطر در تمامی شهرک های یهودی نشین اطراف غزه به صدا درآمده اند.  پیشتر رسانه های 
عبری گزارش دادند که پیام هایی به زبان عبری به شهرک نشین ها در عسقلان رسیده است که از 

آن ها خواسته هرچه سریع تر این شهرک را ترک کنند.

وش اموال کارگران  فر
بدتر از »استقراض«

مرگ ۳ هزار نفر در تصادفات 
رانندگی نیمه نخست ۱۴۰۲

یک سوم ایرانی ها در تله 
وانی بیماری ر

واکاوی وضعیت تامین اجتماعی 
از منظر کارگری

باید سهم دستگاه ها در 
تصادفات مشخص شود

افسردگی در جایگاه سوم 
بیماری ها در ایران
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سخنگوی قوه قضاییه اعلام کرد
ونده فرزندان معاون اول قوه قضاییه در مرحله تحقیقات است پر

سخنگوی قوه قضاییه گفت: پرونده فرزندان معاون اول قوه قضاییه در مرحله 
تحقیقات مقدماتی است و به محض اینکه این پرونده اقتضای اطلاع رسانی پیدا 

کند، اطلاع رسانی می شود.
به گزارش ایسنا، مسعود ستایشی در نشست خبری امروز گفت: جا دارد که 
به مناسبت اجرای موفق عملیات طوفان الاقصی به عنوان بزرگترین و موفق ترین 
حماس  و  فلسطین  مقاومت  رزمندگان  دست  به  عملیات های ضدصهیونیستی 
قهرمان تبریک جانانه ای به ملت فلسطین و همه ملت های تحت ظلم صهیونیستی 

داشته باشیم.
وی افزود: رژیم پوشالی و تروریست صهیونیستی بیش از هفت دهه است که در 
سایه حمایت دولت های غربی بویژه امریکا و انگلیس با اشغالگری و تجاوز و خشونت 
و... قتل جوانان و کودکان و مردان فلسطینی و غارت یک ملت مظلوم، اجازه هرگونه 
دفاع مشروع یک ملت را از جان و مال و خاک خود سلب کرده است و  در عملیات 

اخیر سیلی سختی متحمل شد.
سخنگوی قوه قضاییه افزود: امروز برخلاف تحریم های همه جانبه ای که علیه ملت 
فلسطین شده است، مقاومت فلسطین نشان داد که با عزت و آبروی خود زمین 

مبارزه را تعیین می کند.
ستایشی افزود: ضمن تبریک موفقیت ملت فلسطین و محکوم کردن جنایت اخیر 
صهیونیستی که منجر به شهادت صدها تن از مظلومان فلسطین شد، اعلام  می 
کنم  درخت مقاومت با سفاکی های صهیونیست ها مقاوم تر خواهد شد.  جامعه 
بشری به جای محکوم کردن دفاع ملت فلسطین، از جنایات صهیونیستی قاطعانه 

جلوگیری کند.
وی گفت: دولت های حامی صهیونیست با چشم بستن به روی جنایات این رژیم 

جعلی سکوت مرگبار کرده اند.
سخنگوی قوه قضاییه گفت: ژست مظلوم نمایی امروز صهیونیسم های بی آبرو از 
مضحکه های دنیای امروز است.  رژیم منحوس صهیونیستی که وجودش مایه شرم و 
نکبت منطقه ما و موجب ناامنی و فساد در تمام عالم شده است به عنوان شر مطلق 
امروز با عملیات طوفانی فلسطینیان برای آزادسازی مسجد الاقصی روبرو شده است. 
این عملیات نشان داد به زودی بساط این رژیم بی ریشه با وعده الهی و دست توانای 
ملت فلسطین برای همیشه برچیده خواهد شد.   فلسطین زنده است و نسل جدید 
و نوشکفته فلسطین پرانگیزه تر از نسل های قبلی است  و راه مقاومت و ایستادگی تا 
آزادی نهایی زنده است و قدس شریف به زودی به اسلام بازخواهد گشت و سرانجام 

مسجدالاقصی آزاد خواهد شد.

سخنگوی قوه قضاییه با اشاره به بخشنامه رییس قوه قضاییه  درباره  کاهش 
جمعیت کیفری گفت: بارها رییس قوه قضاییه  اعلام داشته که نباید افراد به صرف  
گذشت ساعات اداری و عدم تامین کفالت راهی زندان ها شوند زیرا خطرات چند 
ساعته دارد. در اسفند ماه سال گذشته بخشنامه ای از طرف قوه قضاییه صادر شد. 
در راستای اجرای این بخشنامه  که به کلیه واحدهای قضایی ابلاغ شد، اقداماتی از 

سوی قوه قضاییه اجرایی شده است.
وی افزود: از آنجا که یکی از دلایل افزایش جمعیت کیفری صدور قرارتامین کیفری 
مناسب اعم از  کفالت یا وثیقه می باشد مراجع قضایی باید از ورود این قبیل متهمان  
با صدور قرار قبولی وثیقه و کفالت جلوگیری کنند. در راستای اجرای این بخشنامه 
امکان معرفی وثیقه و کفیل در کلیه ساعات اداری در کلیه واحدهای قضایی به 
منظور جلوگیری از ورود افراد به زندان فراهم شده است. همچنین تمهیداتی شده 
است که در صورت تقاضای متهم برای تودیع وثیقه تا پایان وقت کشیک، او  در 

تحت نظرگاه نگهداری شود و به زندان معرفی نشود.
سخنگوی قوه قضاییه ادامه داد: به کلیه همکاران ابلاغ شده باقی مانده حبس 
متهمان با استفاده از پابند الکترونیک به جای حبس انجام شود و محکوم را از این 

طریق  تحت مراقبت قرار دهیم.
وی با اشاره به  سفرهای استانی رییس قوه قضاییه گفت: با توجه به سفر استانی 
اخیر ریاست قوه قضاییه به استان آذربایجان شرقی که همچنان در سایر سفرهای 
استانی رییس قوه قضاییه مشاهده شده نکته مورد توجه ریاست قوه قضاییه اجرایی 
شدن یکایکا مصوبات سفرهای استانی است. یکی از مصوبات اخیر که اجرایی شد، 
مصوبه تخلیه زندان رجایی شهر بود که قبل از موعد مقرر این مهم صورت گرفت و 

موجب خشنودی و آرامش مردم آن منطقه شد.
سخنگوی قوه قضاییه درباره پرونده پاسارگاد خودرو نسیم و متهم آن گفت:در 
مورد ایشان  به اتهام کلاهبرداری ۷ میلیارد تومان قرار قانونی صادر شده است. بیش 
از دو سال در زندان بسر برده و پس از تحمل این میزان حبس که بدل از جزای نقدی 

بوده الان در بازداشتگاه تهران بزرگ است و در حال تحمل مجازات رد مال است. 
وی در پاسخ به سوالی درباره اینکه تلویزیون آذربایجان اعلام کرده که  عامل حمله 
به سفارت  آذربایجان به اعدام محکوم شده است؟ گفت: پرونده شخص مهاجم به 
سفارت آذربایجان که منجر به قتل عمدی کارمند سفارت شد، در هفته گذشته به 
دادگاه کیفری یک ارسال شده و در مرحله تشریفات رسیدگی است و هنوز دادگاهی 

تشکیل نشده که بخواهیم بگوییم رایی صادر شده است.
ستایشی درباره ترک فعل ها گفت: برای ترک فعل برخی مدیران، جرم انگاری 

شده است. قوه قضاییه در حال تدوین لایحه ای برای صیانت از حقوق عامه است.  
ان شالله پس از تصویب هیات دولت و مجلس شورای اسلامی، امور ان انجام می 
شود. گفتنی است که ریاست قوه قضاییه دستورالعمل ترک فعل مدیران را پیش از 
این  ابلاغ کردند. سخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوالی درباره اینکه شما در جلسه  
قبل از تشکیل پرونده برای فرزندان یکی از مقامات خبر دادید و مشخص شد که 
مربوط به آقای مصدق بوده، ایا ابهامات در مورد شخص آقای مصدق برطرف شده 
است؟ گفت: همانطور که اعلام شد پرونده ای تشکیل شده و این پرونده در ارتباط با 
دو فرزند ایشان مطرح است و در مرحله تحقیقات مقدماتی است که به محض اینکه 

این پرونده اقتضای اطلاع رسانی پیدا کند، اطلاع رسانی می شود.
وی درباره موضوع زمین خواری گفت: تا ۱۴۰۰ بیش از ۱۴ هزار رای قطعی اجرا 
نشده در حوزه کاربری زراعی داشتیم که اکنون با تلاش های مجدانه، این میزان به 
حدود ۷ هزار رای تقلیل یافته است. مهمترین دلایل تاخیر در اجرای آرای مورد بحث 
همانطور که دادستان کل گفته،  عدم پیگیری موثر نمایندگان حقوقی دستگاه های 
ذی ربط است. رهبری در سال ۱۴۰۱ فرمودند که متر به متر اراضی باید مشخص شود 
و ریاست قوه قضاییه در بهمن سال ۱۴۰۱ در محل سازمان ثبت گفت که باید اراضی 
کشاورزی سنددار شود و پس از آن سازمان ثبت فرایند حدنگاری در کل کشور را 

به سرانجام رساند.
سخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوالی درباره  آخرین وضعیت پرونده آتش 
سوزی در زندان اوین گفت: روند را قبلا گفتم. در ارتباط با ۴۰ نفر از متهمان قرار 
جلب دادرسی صادر شده و پرونده در حال تنظیم کیفرخواست است و پرونده تا دو 

هفته دیگر برای ۴۰ نفر به دادگاه صالح ارسال می شود.
وی در پاسخ به سوالی درباره برخورد با  اراذل و اوباش و اینکه مجددا آنها را 
در دستگیری ها میبینیم و  اخیرا هم  هانی کرده را در دستگیری اراذل و اوباش 
دیدیم؟ گفت:  عنوان اراذل و اوباش مجرمانه نیست.  اقدام فراجا در دستگیری 
اراذل و اوباش مجرمان خشن است و   با دستور مقامات ذی ربط کامل اماده اند 
و محیای صدور دستورات قانونی لازم هستند. تاکید جدی ما این است که برخورد 
بدون مسامحه با مخلین نظم و امنیت عمومی صورت گیرد و قاطعیت در برخورد 

برای کسانی که مزاحم نوامیس مردم می شود ساری و جاری باشد.
سخنگوی قوه قضاییه افزود: در قوه قضاییه این اطمینان را می دهیم که بدون 
مسامحه و باقاطعیت پرونده های مطروحه در خصوص این دسته از مجرمین را 
رسیدگی کنیم و برخورد قانونی و عبرت آموز داشته باشیم و اجازه نمی دهیم  محیط 
امن جامعه ما توسط این افراد ناامن شود. همکاری خوبی هم فیمابین ضابطین خاص 

و عام و دستگاه قضایی وجود دارد.
ستایشی در پاسخ به سوال ایسنا دریاره اینکه اخیرا بحث بلاتکلیف ماندن طرح 
تشخیص  مجمع  در  غیررسمی  اسناد  از  اعتبارزدایی  و  رسمی   اسناد  ثبت  الزام 
مصلحت نظام دوباره مطرح شده است. نظر کارشناسی قوه قضاییه در این باره 
چیست و چه تعاملی با مجمع تشخیص مصلحت داشته است؟ گفت: این  طرح 
بلاتکلیف نمانده و قوه قضاییه ارتباط تنگاتنگی با مجمع تشخیص دارد و در  عین 
حال قوه قضاییه در جلسات کارشناسی شرکت دارد  و در مجمع تشخیص مصلحت 

نظام حضور مستمر دارد. 
وی افزود: نقل و انتقال  عادی املاک غیرمنقول سبب بروز مشکلات متعددی 
شده از جمله عدم شناسایی مالکین و عدم اتمام حدنگار  و کلاهبرداری هایی شده 
و افزایش پرونده های حوزه املاک  را بدنبال دارد و در اقدام موثری که قوه قضاییه 
و  سازمان ثبت دارند، طرح مذکور  در حدود اسناد مالکیت و ساماندهی مشاورین 
املاک تهیه شد و تقدیم مجلس شد و  پس از بررسی در مجلس به تصویب رسید 
ولی  به لحاظ عدم تامین شورای نگهبان موضوع به مجمع تشخیص مصلحت نظام 

ارسال شد.
سخنگوی قوه قضاییه افزود: در این ارتباط تعداد ۲۵ جلسه کارشناسی در دبیرخانه 
کمیسیون حقوقی مجمع تشخیص مصلحت نظام تشکیل شده است. جلسات 
اصلی کمیسیون با حضور اعضای اصلی در حال برگزاری است و تا تبصره ۶ ماده ۱۰ 
طرح مورد بررسی شده است و طرح در کمیسیون بلاتکلیف نمانده و نظر به  نهایی 
شدن آن است. نظر قوه  قضاییه بصورت شفاف و روشن اعلام شده که ما مدعی 

اصلی موضوع هستیم و  هرچه مجمع تشخیص تصویب کند فصل الخطاب است.
وی در پاسخ به سوالی درباره اینکه رییس سازمان بازرسی گفته که در بررسی ها 
به تخلفی از  سوی خودروسازان نرسیدیم، گفت: همانگونه که می دانید قوه قضاییه 
ورودی روشنگرانه و پیگیری مجدانه و بدون تعارف را دارد. گزارشاتی در عرصه خودرو 
از طریق رسانه و سایر مبادی بدست ما رسید و سازمان بازرسی کل و تعزیرات هم 
ورودهای مختلفی کردند و در حال جمع بندی و ارایه گزارش نهایی هستند. همانطور 
که رییس قوه قضاییه در روز دوشنبه تاکید کرد سازمان بازرسی کل کشور ماموریت 
ویژه دارد و باید آن را بررسی و اطلاع رسانی کند. در صورتی که تقصیر یا قصور 
متوجه کسی باشد مطمئن باشید با خاطیان برخورد می کنیم. امنیت روانی مردم 
برای ما مهم است. تمجیع در انبارها با هدف افزایش قیمت تخلف است و صدمات 
اجتماعی می زند و در شمول صدمات روانی به مردم تلقی می شود.  از رسانه ها می 

خواهیم مساله را با جدیت پیگیری کنند.


